
Protokoll ST99. 2019-04-04

Protokoll fört på möte med styrelsen i Värmland-Dals Bridgeförbund torsdagen den 
4 april 2019.

ST99:01 Mötets öppnande
Gösta Frödin öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

ST99:02 Närvarande på mötet
Gösta Frödin/Ordförande 
Ingrid Skoglund/Sekreterare
Berith Abrahamsson/Kassör
Erik Nordenberg/Ledamot
Sture Arnesson/Ledamot
June Sandberg/Ledamot

ST99:03 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes med tillägg under övriga frågor.
1) Nybörjarträffen 190413
2) Avtal med KBK om arkivplats

ST99:04 Föregående mötesprotokoll
Mötesprotokoll från föregående möte daterat ST98 2019-01-31 justerades och lades till 
handlingarna.

ST99:05  Avtal med Billerud om brickläggningen
Berith A rapporterade att avtalet om brickläggningen är godkänt av Billeruds BK och klart
för påskrift. 

ST99: 06 Uppföljning av uppgraderingskurs för tävlingsledare 190223
Gösta rapporterade att uppgraderingskursen för de tävlingsledare som inte kunde första 
gången i december 2018 är gjord. Gösta har gjort en lista över aktuella tävlingsledare, vi 
kommer lägga ut denna på vår hemsida under TÄVLING/Distriktsmästerskap + 
Värmlandsrallyt.
 

ST99:07 Regelverk för DM-tävlingar ….. behov av uppdatering
Vi diskuterade olika förslag för antal brickor vid våra DM-tävlingar, vad som är rimligt att
spela vid de olika arrangemangen, även att vi lägger till vad som gäller vid DM-lag i vårt 
regelverk. Gösta redigerar nuvarande skrivning och vi tar upp frågan igen vid nästa möte. 

ST99:08 VDB:s Vårrally lördag 190504
Lokalen för tävlingen blir Säffle. June och Ingrid fick uppdraget att fixa det vi ska äta och 
dricka efter tävlingen. Vi diskuterade om prissummor som är rimliga i Vårrallyt och kom 
fram till att rimligt är 40 % av spelavgifterna, Berith fick i uppgift att kolla över alla  
kostnader för tävlingen så vi ser att det går ihop, maten kommer vid sidan om.
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ST99:9  Övriga frågor
1) Nybörjarträffen 190413 hos Hagfors BK. Vi beslutade att VDB betalar kaffe och 
mackor till tävlingen + att vi sponsrar med prispengar med max summa av 500,00.
2)  Avtal med KBK om arkivplats. Berith har skrivit avtal med Karlstads BK om 
arkivplats hos dem (3 hyllmeter). Kostnad 1000,00/år.

ST99:10 Nästa möte
Preliminärt torsdagen den 23 maj 2019, kl 17,30 i Solstabridgens lokaler.

ST99:14 Mötet avslutas
Gösta tackade för vårt deltagande i mötet.

Vid protokollet: Justeras:

_____________________________________ _________________________________
Ingrid Skoglund Gösta Frödin
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